
Bestyrelses beretning.

Bestyrelsen har som alle andre i det forgangne år haft en anderledes hverdag. Vi har kun
haft videomøder som selvfølgelige har været væsentlig anderledes end vores normale
fysiske møder.
Forening har fået ny administrator Cobblestone. Overgangen til dem er gået upåklageligt og
vi har haft et godt samarbejde med dem i dagligdagen.
Vi har løbende haft dialog med altangruppen, der også har været udfordret af covid som har
ført til nogen forsinkelse i projektet. Vores erfaring er at der meget snart kommer materiale
fra dem, så vi som forening kan få et detaljeret beslutningsgrundlag.
Vi har ikke haft større vedligeholdelsesopgaver, men har fået udført en ny
vedligeholdelsesplan som der skal arbejdes med de kommende år


